
 
 
 

ÅDALSKOLEN 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
 

Dagsorden 
 

 

 
Tirsdag den 25. september 2024 kl. 18:00-20:00 

 

Deltagere: Jesper Kortsen, Trine Vad Holm, Abir Azzam, Maja Carroll,  
                  Rita Bjerregaard, Lone Dissing, Lene Bruun og Niels Ole D. Nielsen. 
 
Afbud: Allan Vestergaard Pedersen, Victoria El-Assil,     
  
 

 
   

 
 

 

DAGSORDEN: 
 
 
 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

2. Besøg af elevråd 

3. Evaluering 

4. Arrangement for nyvalgte forældrerødder 

5. Spisepause 

6. Trafiksikkerhed 

7. Principper for elevplaner 

8. Meddelelser 

9. Evt 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 1: Godkendelse og 
underskrift af referat fra sidste møde 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Referatet indstilles til godkendelse. 
 
Forventet tidsramme 5 min. (18:00 – 18:05) 
 

 
BESLUTNING: Referatet godkendt. 
 
  

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 2: Besøg af elevråd      
                                        

 
FREMSAT AF: Sonja Andersen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  

 
Præsentation af skolens elevråd og arbejde. 
 
Forventet tidsramme 15 min. (18:05 – 18:20) 

 
 

 
BESLUTNING:  
 
 
Elevrådet er med til skolebestyrelsesmødet en gang om året. Skolebestyrelsen startede med at 
fortælle dem lidt om deres arbejde, hvorefter elevrådet fortalte om deres. De har bl.a. et årshjul over 
deres forskellige aktiviteter for det kommende år: 

- Der holdes elevrådsmøde ca. hver 3. uge. Det varer 45 minutter. 
- Bingo med sponser gaver og genbrugsgaver. De håber at kunne låne auditoriet på seminariet.  
- De vil bage pebernødder, hvor de laver en bøtte til hver klasse med en personlig hilsen fra 

elevrådet. 
- De fremviste også nogle ”gulvfliser” til at sidde på til morgensamling. Det havde de købt for 

penge fra borgmesterpuljen. De skal af sted igen og søge af borgmesterpuljen til februar.  
- De har været på kursusdag i Roslev. 
- De vil lave catwalk i forbindelse med fastelavn. 
- Elevrådet skal evt. lave et indlæg til Rønbjerg Xpressen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 3: Evaluering 

 
FREMSAT AF: Lene Bruun 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Der ønskes en evaluering af: 
 
Grillaften 
Forældremøder 
Skiveløbet 
Årshjul 
 
 
Forventet tidsramme 15 min. (18.20-18.35) 
 

 
BESLUTNING: 
 
Grillaften: Der manglede kul m.m. til grillen, hvilket gjorde, at vi kom til at spise lidt sent. Næste år skal 
grillen startes op ½ time før forældre og børn møder ind. Evt. køber skolen et par gasgrill.  
Resten af tingene fungerede fint. 
 
Forældremøder: Folderen til forældrerådene blev delt ud i klasserne. Den skal evt. revideres inden 
næste år. Maja kigger det igennem og evt. læse tidligere referater. 
På 5. årgang havde man talt om principper for fordeling af eleverne i klasserne i forbindelse med 
overgangen til Brårup skole. Forældrene ønskede, at der er fokus på trivslen ved fordelingen. Der var 
også ønsker om, at eleverne fik klasserne at vide, når de var kommet hjem, og at man fik en mere 
detaljeret klasseliste sendt ud, når man havde dannet klasserne. 
 
Ådalskolen og Brårup mødes, hvor man fordeler eleverne ud fra mange forskellige kriterier, men der 
er ikke mulighed for forældre eller elever at ønske. Det er en proces over flere dage. 
Skolebestyrelsesformanden vil kontakte formanden for skolebestyrelsen i Brårup, for at få et 
fællesmøde i stand. Her bliver et af punkterne brobygningen mellem Ådalskolen og Brårup og   
udarbejdelse af principper for overgangen. 
 
Skive Løbet: Vigtigt at datoen for Skive Løbet meldes ud i god tid, så man kan få datoen i kalenderen. 
Skolebestyrelsen kan evt. få en T-shirt, hvor der står ”skolebestyrelsen” på. 
 
Årshjul: Lene har lavet et opdateret visuelt årshjul for skolebestyrelsens arbejde. 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 4: Arrangement for    
                                         nyvalgte forældrerødder 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Ønsker bestyrelsen at afholde et arrangement for de nyvalgte forældrerødder? 
Formål 
Indhold 
Dato 
Hvem gør hvad 
 
Forventet tidsramme 15 min. (18.35-18.50) 
 
 

 
BESLUTNING: Udgår 
 

 

 
DAGSORDENSPUNKT 5: Spisepause 

 
FREMSAT AF: Alle 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Der serveres smørrebrød. 
 
Forventet tidsramme 15 min. (18.50-19.05) 
 
 

 
BESLUTNING:  
 

 

 
DAGSORDENSPUNKT 6: Trafiksikkerhed 

 
FREMSAT AF: Jesper Ørbæk Kortsen 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Hvordan ønsker bestyrelsen at arbejde med trafiksikkerhed? 
Formål 
Indhold 
Dato 
Hvem gør hvad 
 
Forventet tidsramme 25 min. (19.05-19.30) 
 

 
BESLUTNING:  
 
Formanden vil kontakte Skive politiet om handlemuligheder i forhold til parkeringsregler foran skolens 
hovedindgang.  
 
Skolebestyrelsen vil stå nede på p-pladsen iført gule veste mandag og torsdag kl. 7.30-8.00 i Uge 40, 
hvor man vil kontakte personer, som ikke overholder reglerne.  

 



 
DAGSORDENSPUNKT 7: Principper for  
                                           elevplaner 

 
FREMSAT AF: Lene Bruun 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Principper for elevplaner revideres/opdateres (se vedhæftet fil). 
 
 
Forventet tidsramme 15 min. (19.30-19.45) 
 
 

 
BESLUTNING: Udsat 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 8: Meddelelser 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 

Medarbejderrepræsentanter:  
                                       Skolebestyrelsens formand: 

                                Skolens ledelse:   NO orienterer om morgenpasning i Rønbjerg 
                      
                                Udvalg:  
 

Forventet tidsramme 10 min. (19:45 – 19:55) 
 

 
BESLUTNING:  
 

- Der har været afholdt forældremøder i indskolingen og på mellemtrinnet, som fungerede godt 
alle steder. 

 
- Der er omlagt uge i uge 41, hvor emnet er sundhed, motion og fællesskab. Fredag sluttes der 

af med motionsdag, hvor eleverne har fri kl. 12.00. 
 

- Der vil komme en del lærerstuderende i den kommende tid.  
 

- Juniorklubben har været i Rønbjerg Feriecenter, hvor næsten alle årgangens børn deltog. 
 

- Der er 5 børn fra SFO i morgenpasning i Rønbjerg i år. 
 

- Der er tilmeldt 40 børn til skolesport. 
 

- Thea og Lene skal til Middelfart, hvor Thea skal holde foredrag på en workshop om brug af 
den krapske metode. Hun har også lavet et indlæg til en kommende KRAP-bog. 

             Thea vil blive inviteret med til et kommende skolebestyrelsesmøde, hvor hun vil give en  
             generel orientering om skolens antimoppestrategi.  
 

- Vi vil i den kommende tid komme til at arbejde med ”Anbefalinger om skærmbrug” på skolen. 
Lene har inviteret 3 medarbejdere, som er tovholdere på IT-området til et møde om emnet. 
Skolens medarbejdere, skolebestyrelsen og elevrådet vil blive inddraget. 

 

 
 



 
DAGSORDENSPUNKT 9: Evt. 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 
 
 
  
Forventet tidsramme 5 min. (19:55 – 20:00) 
 
  
 

 
BESLUTNING:  
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 21. november kl. 18-20 
 

 
 
 
 
Jesper Ørbæk Kortsen             Allan Vestergaard Pedersen  Rita Bjerregaard 
 
 
 
 
Maja Carroll             Trine Vad Holm            Abir Azzam 
 
 
 
 
Lone Korre Dissing           Victoria El-Assil 

     


